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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

4. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 397
Kan ministeren oplyse, hvor mange indvandrere og efterkommere i 
folkeskolerne der modtager specialundervisning og hvis muligt fordelt på 
nationalitet/forældrenes nationalitet? 

Begrundelse: 
Spørgeren henviser til, at det af den rapport, som Deloitte Business 
Consulting har udarbejdet for regeringen peges på, at 84.000 elever i dag får 
specialundervisning. De samlede udgifter til specialundervisningen udgjorde 
i skoleåret 2008/09 12,8 mia. kr.svarende til 29,7 pct. af folkeskolens 
bruttoudgifter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marlene Harpsøe

formand
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